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Město Nový Jičín 

 

Zápis č.5/2019  

ze schůze Osadního výboru Kojetín, konaného dne 3.5.2019 v 19 hod., objekt 

bývalé restaurace 

______________________________________________________________________ 
 

Celkový počet jmenovaných členů OV: 13 

Jmenný seznam členů výboru: MUDr. J. Syrovátka, Mgr. D. Váhala, A. Štěpánková, 

S. Hrachovec, L. Holub, Ing. I. Míček, J. Holub, S. Holub, Ing. L. Zrníková, A. David, 

J. Holubová, A. Gajdošík DiS., Ing. L. Zrník 

Přítomní členové: MUDr. J. Syrovátka, Mgr. D. Váhala, A. Štěpánková, S. Hrachovec, , A. 

David,Ing. I. Míček, , S. Holub, Ing. L. Zrníková, J. Holubová, Ing. L. Zrník, A. Gajdošík DiS., dle 

presenční listiny 

Nepřítomní členové omluvení: L. Holub, J. Holub  

Nepřítomni členové neomluvení: ----- 

Hosté: Vladimír Holub  

 

Při zahájení schůze bylo přítomno 11 členů z celkového počtu 13 členů výboru. 

Výbor je usnášeníschopný. 

 

Zahájení: 

Schůze byla zahájena předsedou výboru Ing. L. Zrníkem, který přítomné členy a hosty na schůzi 

výboru přivítal. 

 

Schválení programu schůze výboru: 

K jednání:  

1. Rekapitulace zápisu č.4 ze schůze OV 

2. Podněty zaslané k projednání OV 

3. Příprava kulturních akcí 05, 06/2019 

4. Příprava veřejné schůze 

5. Došlá pošta 

6. Diskuse 
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Hlasování: Výbor schvaluje navržený program jednání. 

Pro: 11 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení bylo/nebylo přijato. 

 

1. Rekapitulace zápisu č.4 ze schůze OV 

Body, které byly z předchozích schůzí splněny:  

- Rezervace skákacího hradu na Dětský den – dodána nabídka, pokyn pro objednávku bude 

obratem odeslán, zajistí Ing. Zrník 

- k bodu 2.1. zápisu č.4 - Podnět občanů na přetížené autobusové spoje za příznivého počasí. 

Dle odpovědi vedoucího odboru dopravy Bc. Macíčka bylo k uvedenému evidováno během 

předchozího roku asi 5 x přetížení linky. Vzhledem k nahodilým výskytům se neuvažuje o 

plošném doplnění spojů nebo jejich posílení, které se jeví neekonomické.  

OV bude nadále sledovat vytíženost po své linii, podle výsledků bude požadavek na řešení 

opakován. 

- k bodu 5. zápisu č.4 - Označování nádob na TKO – bylo již provedeno. 

V případě nedostatečného počtu kódů je nutno kontaktovat OŽP na Městském úřadu 

v N. Jičíně- Mgr. Kiššová.  

Poškozené nebo nedodané nádoby na TKO je potřeba řešit individuálně prostřednictvím 

Technických služeb v Novém Jičíně. 

 

2. Podněty zaslané k projednání OV 

MPZ V 349: Nabídka Lyžařského klubu Svinec k odkoupení objektu chaty Svinec a okolního 

navazujícího pozemku parc.č.286/16 a 286/25 k.ú.Kojetín u St. Jičína do majetku města Nový 

Jičín. Z důvodu 2-letého výpadku v možnosti provozovat lyžařský areál se LK Svinec dostal do 

problému plnit své dlouhodobé závazky z let 2003-2006.  

Hlasování: Výbor doporučuje o odkupu majetku s vlastníkem objektu jednat. 

Pro: 11 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení  bylo/nebylo přijato. Vzhledem k záměru zachovat chatu Svinec i nadále původnímu 

účelu doporučuje OV odkup zvážit. 
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MPZ 2697: Žádost o pacht pozemků parc.č.598/4 (trvalý travní porost), 302/1(menší chráněné 

území, neplodná půda, prostor pod křížkem Svinec, výskyt Vstavače bledého) a 495 (trvalý 

travní porost, vyhlídka a 1 ks lípa a 1 hrušeň z 2018) v k.ú.Kojetín u Starého Jičína, doručený na 

město Nový Jičín soukromou společností, za účelem rozvoje firmy a k zemědělským účelům. 

Hlasování: Výbor doporučuje uzavřít smlouvu o pachtu pozemků ve prospěch žadatele: 

Pro: 0 
Proti: 11 
Zdržel se: 0 

Usnesení  bylo/nebylo přijato. OV nedoporučuje pachtovní smlouvu uzavřít. 

  

MPZ 2769: Žádost o pacht pozemku parc.č.598/4 (trvalý travní porost) v k.ú.Kojetín u Starého 

Jičína, doručený na město Nový Jičín společností Starojicko a.s. za účelem hospodaření. 

Společnost obhospodařuje okolní pozemky. Pozemek ze svého vlastnictví v r.2018 společnost 

odprodala na městu NJ  (záměr budování cyklostezky). Stavba zatím není zahájena.  

Hlasování: Výbor doporučuje uzavřít smlouvu o pachtu pozemku ve prospěch žadatele: 

Pro: 6 
Proti: 1 
Zdržel se: 4 

Usnesení  bylo/nebylo přijato. OV doporučuje pachtovní smlouvu uzavřít. 

 

3. Příprava kulturních akcí 05-06/2019 

3.1. Táborák – vzhledem k nepřízni počasí byl odložen, náhradní termín bude oznámen běžným 

způsobem  

3.2. Dětský den – na hřišti, 8.6.2019, dle pozvánky. Disciplíny budou upřesněny. Skákací hrad. 

4.Příprava veřejné schůze 

Termín schůze 28.5.2019 od 17 hod. 

Náměty na dotazy : 

- V prostoru skládky zaznamenán pohyb. Za oplocením skládky se objevují pytle s odpady. 

Návrh na odstranění oplocení z důvodu zarůstání náletových dřevin do drátěného pletiva. 
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- Byly zahájeny práce na vývozu sedimentu z nádrže Čerťák, budou letos provedeny i opravy 

soc. zařízení a souvisejících objektů? 

- Chystá se zahájení opravy objektu bývalé hospody. Časový horizont? 

- Silnice Kojetín - Straník – za krajnicí vozovky podél toku doporučujeme instalaci svodidel. 

Příkrý sráz, komunikace je při míjení protijedoucích vozidel hodně stísněná, najíždí se do 

odvodňovacích žlabů a na krajnici.  

- Žádost o vysvětlení důvodu čipování popelnic na TKO 

 

5.Ostatní 

Body ponechané k dalšímu jednání:  

- Podnět občanů - žádost o doplnění zrcadla u křižovatky ze směru Svinec - na Jičinu, kde není 

dobrá viditelnost – zatím nebyla doručena zpětná reakce, zůstává v jednání (bod 2.2. zápisu č.4) 

 

- Postupně jsou oslovováni majitelé pozemků s dotazy na obnovu aleje -  probíhá evidence, úkol 

dále trvá. Zajišťuje OV. 

- Údržba zeleně  – dle informace p.Kubálkové je aktualizován plán sečení. 
 
 
Další schůze výboru se uskuteční dne 7.6.2019 v 19 hod. v prostorách bývalé restaurace. 
 
 
 
Kojetíně dne: 3.5.2019 
 
 
Zapsal: Ing. L. Zrníková Podpis: ……………………….. 
 
 
 
 
………………………………….……………   
Ing. L. Zrník, předseda OVBez presenční listiny se zveřejňují zápisy z jednání výborů ZM na webových stránkách města.)  


